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@minvws.nl]
Cc:

From:

Sent: Tue 3/24/2020 4:57:23 PM

Subject: RE: Kamervragen

Received: Tue 3/24/2020 4:57:23 PM

Gezien de discussie rondom zvw nu zou ik het fijn vinden als bij vraag 13 de zin:[EEL
IEEE- er uit kan. Verder prima

Verzonden met BlackBerry Work(www.blackberry.com)

Van: SEED"<BR GmsVerzonden: 24 mrt. 2020 17:52

Onderwerp: RE: Kamervragen

Voor de liefhebbers van de final check: 10 minuten...

ver:IEE) SEE eins i>

Verzonden: dinsdag 24 maart 2020 17:49

@minvws.nl>;

) <BR @ minvws.nl>; !

@ minvws.nl>

CC: @ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Kamervragen

Uiteraard! Goed opgemerkt BEERS dat krijg je als je te veel met n tekst bezig bent, dan zie dit soort dingen
niet meer... thanks!

Verzonden met BlackBerry Work(www .blackberry.com)

Von:
' 5.1.2 )" invws.nl>

Verzonden: 24 mrt. 2020 17:47

Onderwerp: RE: Kamervragen

In de voorlaatste zin zou ik het woord zorgverzekeraars schrappen.

redQorspronkelijk bericht-----

Von:IENECNS)EE aninvwsal
Verzonden: dinsdag 24 maart 2020 17:45

@minvws.nl>;

(@minvws.nl>;
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Onderwerp: RE: Kamervragen

Prima hoe het er staat, heb een kleine aanpassing gedaan.

8. Bent u van mening dat net zoals dat het geval is bij gecontracteerde zorgaanbieders ook vanuit een persoonsgebonden budget (pgb) gefinancierde
zorg en/of ondersteuning moet worden doorbetaald als deze zorg en/of ondersteuning (tijdelijk) niet geleverd kan worden als gevolg van de

maatregelen vanwege het coronavirus?

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Kamervragen

Hierbij mijn voorstel voor de beantwoording van vraag 8:

8. Bent u van mening dat net zoals dat het geval is bij gecontracteerde zorgaanbieders ook vanuit een persoonsgebonden budget (pgb) gefinancierde
zorg en/of ondersteuning moet worden doorbetaald als deze zorg en/of ondersteuning (tijdelijk) niet geleverd kan worden als gevolg van de

maatregelen vanwege het coronavirus?

some)Qorspronkelijk bericht-----

Vou:INERT)BEE ios
Verzonden: dinsdag 24 maart 2020 17:08

5.1.2e

x 5.1.2e minvws.nl>: 5.1.2e

CC: 5.1.2e 5.1.2e @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Kamervragen

Zou je de definitieve versie aub nog willen mailen? Met alle opmerkingen ben ik het overzicht een beetje kwijt.

Sorry. ik was kennelijk toch te voorbarig, net weer gehoord van een MT lid dat het antwoord op vraag 8 voor de Zvw zelfs nog te ver gaat. Ik ga
hem nu even bellen om te vragen wat we dan moeten zeggen...

Van: RED ) SESE @minvws nl>
Verzonden: dinsdag 24 maart 2020 16:47

Aan: EEE @ninvwsal>; RED ) BENE @minvws of;IESED
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Ha,

Gezien de grote spoed en beperkte mogelijkheid om goed mee te lezen:

Eens ook met de voorgestelde suggesties van gor Cele to Ass] In aansluiting op[IEEEzou ik ten aanzien van vraag 11 ook de

hvoorkeur hebben voor de oorspronkelijke tekst dat we c.e.a. aan het onderzoeken zijn. Het is nu te voorbarig om te zeggen dat we de 40u-norm

laten vallen. Zoals eerder gezegd is dat ook niet als eerst aan ons, hetzij omdat verzekeraars daar wat van vinden, hetzij SZW daar uiteindelijk ook
iets van moet vinden.

Ten aanzien van vraag 8 heb ik sterke voorkeur voor de suggestie van om de passage te schrappen. Ook dat is veel te stevig neergezet en

hebben we nog geen akkoord op. Dat hangt namelijk. volgens mij, h an het individuele geval af.

H.gr.

Van: e ) BENE @winvws.u! <IEEENECI Gwinvws o> >

Verzonden: dinsdag 24 maart 2020 16:15

@minvws.nl < 5.1.2e @minvws.nl> >; ) <P @minvwsnl

EEE oninvws.nl minvws.nl> >CC: 5.1.2e

Onderwerp: RE: Kamervragen

Eens met alle aanpassingen die ik voorbij heb zien komen van en ook met die vanSEREEE op die bij vraag 11 na. Voor Zvw geldt
dat het niet aan de minister is om de 40 uurs norm te laten vallen (dat is aan verzekeraars) Ik zou daarom van dat antwoord het volgende maken:

11. Bent u bereid om tijdelijk de zogenaamde ‘40-uursnorm” buiten werking te laten nu dat in voorkomende gevallen noodzakelijk is om de

benodigde continuiteit van zorg en/of ondersteuning te borgen?

Antwoord 11:

5.1.2i

Eens?

Groet,
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au: EEC) IEEE ins ol awinvusal>>
Verzonden: dinsdag 24 maart 2020 16:08

5.1.2e 512e

i

J

i

1

4 » i 1
BEES minvws.nl <

5.1.2e
i

5.1.2e @minvws.nl> >;
5.1.2e (@minvws.nl <|

5.1.2e (@minvws.
£12 ) <IEEECN @minvws.nlETI i.>

Onderwerp: RE: Kamervragen

En van mij

an BE @ninvws 1-IIEKEInin b> >

Verzonden: dinsdag 24 maart 2020 16:05

Onderwerp: RE: Kamervragen

ne
Zie bijgaand nog wal suggesties.

Groeten,

an: [IEEE BE @ninvws nl <HIEXEM@ninvws.ol>>
Verzonden: dinsdag 24 maart 2020 15:43

7% I ) <BR A] minvws.nl

@minvws.nl> >; Ly )

OT al> >; 5} ) BAEC

@ninvvs.

51.2e
i

3 x x

i

:

% minvws.nl> >;IEE
CRIVLN) <{N e

Onderwerp: Kamervragen

Urgentie: Hoog

Beste mensen,

Ik heb de beantwoording van de Kamervragen even van FSCS overgenomen.

Bijgaand het samengevoegde resultaat.

Er is weinig tijd om nog te reageren: ik moet dit viterlijk om 18u bij PG aanleveren...

Willen jullie zo vriendelijk zijn hier zsm naar te kijken. eventuele wijzigingen bij voorkeur met tekstvoorstellen?
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Dankdank!

En excuses voor de druk in deze drukke tijden J

Met vriendelijke groet.

Ministerie van Volksgezondheid. Welzijn en Sport

VerdiepingZRIEy Parnassusplein 5 | Den Haag

Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag


